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 Градоначелник Београда Синиша Мали рекао је да на тендеру за набавку новогодишње
јелке у Београду стигла само понуда компаније “Кип лајт”, иако је председник Србија
Александар Вучић недавно изјавио да су своје понуде доставиле још три компаније из
Естоније, Аустрије и Пољске.

  Коментаришући писања да се град "уортачио" са фирмом "Кип лајт" приликом набавка
новогодишње расвете за Београд, Мали је у интервјуу за “Политику” рекао да је највећи
број уговора са том фирмом потписан у време бившег градоначелника Драгана Ђиласа.
 

  

У информативном делу понуде за јелку позвано је шест компанија да учествују, али
стигла је само понуда "Кип лајта", рекао је Мали и додао да то није зато што је она, како
су је неки називали, напредњачка фирма, већ да је само она успела да испуни услове
јавне набавке.

  

Подсетимо, председник Вучић изјавио је у понедељак за ТВ Пинк да новогодишња јелка
у Београду не кошта 83.000 евра, већ 69.000 и да није тачно да је фирма “Кип лајт” била
једини понуђач, већ да су понуде, и то веће, стигле су из Естоније, Аустрије и Пољске.
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Организација Транспарентност Србија указала је, с друге стране, да се фирме које је
набројао Вучић, не појављују у званичној документацији.

  

Након што је портак Пиштаљка открио како је јелка на централном градском тргу у
Београду плаћена 83.000 евра, градоначелник је најавио да ће уговор о набавци бити
моментално раскинут, док је фирма “Кип лајт” одлучила да ту јелку остави Београду као
поклон.

  

“Тужилаштво ради на случају и када заврши посао, знаћемо хоће ли неко одговарати.
Али, оптужбе опозиције на рачун јелке су политички напад оних који немају конкретне
критике на буџет”, поручио је данас Мали.

  

Не размишљам о кандидатури

  

На констатацију листа Политика да је у априлу рекао да неће у трку за други мандат на
тој функцији, Мали је каже да је рекао да највероватније неће.

  

Додао је да не размишља о кандидатури јер је то одлука председника Вучића.

  

“Моје је да се бавим Београдом, а не политиком. Велика је част бити градоначелник
Београда, слуга својих грађана и испред мене је још 90 дана рада са њима”, рекао је
Мали.

  

“Мој тим је већ показао како се град воли, а грађани ће на пролеће одлучити ко треба да
води град. Ко год да то буде, имаће лакши посао него ја када сам дошао”, констатовао је
Мали.
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